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Protokół nr XI/19 

z sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VI kadencji 
odbytej w dniu 30 maja 2019 r. w godz. od 15:00 do 17:00 
w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie, p. 30  

 
*    *    *  

 

Obrady XI sesji VI kadencji Rady Powiatu Jarocińskiego otworzył P. J. Szczerbań, 

Przewodniczący Rady. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że na ustawową liczbę 
19 radnych w sesji uczestniczy 16 radnych i wobec tego Rada jest władna do obradowania 

i podejmowania prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych, pracowników Starostwa 

i gości stanowią załączniki nr 1,2,3,4. 

W dniu dzisiejszym uroczyście wręczymy nagrody dla najlepszych sportowców i trenerów 

w Powiecie Jarocińskim. Proszę pana Mariusza Stoleckiego, członka Zarządu Powiatu 

o poprowadzenie ceremonii. 

 

P. M. Stolecki, Członek Zarządu Powiatu – witam wszystkich trenerów i sportowców na 

dzisiejszej uroczystości. Komisja obradowała 27 lutego br. Do konkursu wystartowało 

49 zawodników i 13 trenerów.  

Proszę o wystąpienie nagrodzonych trenerów Powiatu Jarocińskiego w 2018 r.: 

1. Józefina Nowaczyk – MUKS Białe Tygrysy 

2. Dawid Bierła – UKS Przełaj Żerków 

3. Roman Wyduba – UKS Przełaj Żerków 

4. Błażej Basiński – UKS Takewondo Jarocin 

5. Mateusz Gościniak – MKL Jarocin 

6. Andrzej Ziaja – UKS Komorzanka Komorze 

Proszę o wystąpienie najlepszych sportowców Powiatu Jarocińskiego w 2018 r. : 

1.Aleksandra Łukomska – UKS Komorzanka Komorze 

2.Aleksandra Styś – MKL Jarocin 

3. Bartosz Mikler – MRUKS Victoria Jarocin 

4. Matylda Marcinkowska - UKS Takewondo Jarocin 

5. Szymon Juszczak – UKS Przełaj Żerków 

6. Alicja Kowańdy - MUKS Białe Tygrysy 

7. Zuzanna Kaczmarek - MUKS Białe Tygrysy 

8. Aleksandra Grygiel - ULKS IPPON Jarocin 

 
P. M. Stolecki, Członek Zarządu Powiatu – chciałem pogratulować wszystkim trenerom 

i sportowcom i podziękować w imieniu Zarządu Powiatu i Rady Powiatu za godne 

reprezentowanie naszego powiatu na arenie krajowej i międzynarodowej. Życzę w tym roku 

jak najlepszych sukcesów. Myślę, że wasze wyniki będą na takim samym poziomie, a może 

i lepsze i w przyszłym roku być może spotkamy się tutaj ponownie. Życzę powodzenia i przede 

wszystkim zdrowia. Zapraszam do pamiątkowego zdjęcia. 

 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – dziękuję za przygotowanie i przeprowadzenie 

ceremonii. Przechodzimy do realizacji porządku obrad sesji. Porządek obrad 11 sesji Rady 

Powiatu został Państwu podany w zawiadomieniach o zwołaniu sesji. Informuję, że wpłynęło 

postanowienie Komisarza Wyborczego w Kaliszu w sprawie wstąpienia kandydata pani Marty 

Bożeny Bierły w miejsce radnego Rady Powiatu Jarocińskiego, którego wygasł mandat pana 

Henryka Stefana Szymczaka.  
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Wysoka Rado: 

Zwracam się z prośbą o rozszerzenie porządku obrad sesji o: 

1. Złożenie ślubowania. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmian 

w składzie osobowym stałych komisji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmiany 

w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Jarocińskiego. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Panią Lidię Czechak, Starostę Jarocińskiego. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zatwierdzenia 

do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 2014 - 2020. 

Proponuję by punkt dotyczący złożenia ślubowania przez panią Martę Bierłę zrealizować jako 

3, a kolejne jako 9,10,11 i 12. Pozostałe zmienią numerację odpowiednio. Czy ktoś ma uwagi 

do porządku obrad? Nie widzę. Dziękuję. Przystępujemy do głosowania nad zmianą porządku 

obrad za pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku. Kto jest „za” przyjęciem zmienionego porządku obrad? Kto jest 

„przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? W głosowaniu brało udział 18 radnych. 

 
Głosowano w sprawie: Zmiana porządku obrad. 

Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (16)Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Agnieszka Borkiewicz, Lidia 

Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, 

Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, Jan Szczerbań, 
Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (2) Karol Matuszak, Janina 

Nicke 

 
Stwierdzam, że Rada przyjęła porządek obrad 11 sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. pkt. 2. 
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - protokoły z obrad IX i X sesji Rady Powiatu były 

wyłożone do wglądu w Starostwie Powiatowym, w Biurze Rady– p. 22 oraz w programie 

eSesja. Do dnia sesji nie zostały do niego zgłoszone żadne poprawki i uzupełnienia. 

Stwierdzam, że Rada przyjęła Protokoły z obrad IX i X sesji Rady Powiatu VI kadencji.  

 

Ad. pkt. 3. 
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - Pani Marta Bożena Bierła złoży obecnie ślubowanie.  

Proszę Panią o powstanie i wypowiedzenie roty ślubowania. Rota ślubowania została Pani 

wręczona. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zwrotu: „Tak mi dopomóż Bóg”.  

 

Radna M. Bierła - „Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec 

Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 

pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać 
Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej”.  

„Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – dziękuję.  
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Ad. pkt. 4. 
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu po IX 

sesji Rady Powiatu Jarocińskiego zostało zamieszczone w programie esesja. Proszę o zabranie 

głosu p. Starostę Lidię Czechak. 

 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński – tradycyjnie państwo radni otrzymali dwa dokumenty  

sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu po IX sesji jak i listę spotkań członków Zarządu. 

W okresie między sesyjnym odbyły się cztery posiedzenia Zarządu. Z ważniejszych wydarzeń 
czy spotkań warto podkreślić, że otrzymaliśmy dofinansowanie na budowę mostu 

w Cerekwicy. Wiemy to już oficjalnie. Uda nam się zrealizować inwestycję z niewielkim 

wkładem powiatu. Otrzymamy 50% wartości z Ministerstwa Infrastruktury i 175 tys zł 

przekaże nam Gmina Jaraczewo i my podobną kwotę dołożymy. Oby jak najwięcej takich 

decyzji, abyśmy mogli realizować inwestycje na terenie Powiatu. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. Lista spotkań stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 
Radny M. Walczak - czy odbyło się posiedzenie Zgromadzenia Wspólników Spółki dotyczące 

podjęcia decyzji o dalszym funkcjonowaniu szpitala?  

 
P. L. Czechak, Starosta Jarociński – odbyło się takie spotkanie na prośbę Prezesa Szpitala. 

Podjęliśmy uchwałę, mówiącą o tym, że zostaliśmy poinformowani o tym jak zobowiązania 

wyglądają w stosunku do kapitału. . zostaliśmy poinformowani jak to wygląda w stosunki do 

kapitału. Pan Prezes został zobowiązany do działań naprawczych oraz do szukania 

oszczędności. Umówiliśmy się na kolejne bardziej merytoryczne i finansowe spotkanie 

w czerwcu. Będziemy robić wszystko, by z problemów finansowych udało się wyjść. Pan 

Prezes przedstawił wiele analiz i sprawozdań, kalkulacji. Myślę, że na czerwcowym 

posiedzeniu Komisji Zarząd będzie mógł przedstawić informację, jak sytuacja będzie 

wyglądała w planach do końca roku. 

 

Radny St. Martuzalski - 7 maja odbyło się spotkanie z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych 

i Autostrad. 

 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński – przedstawiciele Dyrekcji byli u nas. Odbyło się 
spotkanie w kwestii uregulowania nieruchomości przy ul. Zacisznej. Zarówno dyrektor, 

kierownik ze środy Wlkp. i osoba z Infrastruktury z Poznania przyjechali na nasze zaproszenie. 

Podjęliśmy ostateczną decyzję odnośnie podziału nieruchomości. Mamy już zgodę na ustalenia.   

Chodziło tez o uzgodnienia co do rozbiórki portierni. Teraz będziemy mogli sprzedać 
nieruchomość, bo już wiemy która część jest nasza. 

 

Radny St. Martuzalski – czego dotyczyło spotkanie z audytorem? 

 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński – raz w roku odbywa się spotkanie z panią audytor, która 

przedstawia wyniki audytu za poprzedni rok.  

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – dziękuję.  

Ad. pkt. 5.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - sprawozdanie z działalności Przewodniczącego 

Rady Powiatu oraz Radnych po IX sesji Rady Powiatu Jarocińskiego. Odbyłem spotkanie 

z Radą Sołecką na temat funkcjonowania największej żwirowni w rejonie. Drugie, to 45-lecie 
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kapłaństwa proboszcza w Górze. Ponadto po 14 latach doczekaliśmy się nowej kaplicy 

w Szpitalu Powiatowym w Jarocinie.  

 

Ad. pkt. 6.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - sprawozdanie z realizacji „Programu Współpracy 

Powiatu Jarocińskiego z Organizacjami Pozarządowymi oraz Podmiotami Prowadzącymi 

Działalność Pożytku Publicznego” w 2018 roku. Sprawozdanie zostało zamieszczone 

wcześniej w programie esesja. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Proszę 
o zabranie głosu Pana Mariusza Stoleckiego, Członka Zarządu Powiatu. 

 

P. M. Stolecki, Członek Zarządu Powiatu – materiały zostały dołączone w programie eSesja 

i omawiane były szczegółowo na posiedzeniu Komisji. Jeżeli są pytania, to bardzo proszę.  
 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - czy ktoś zabierze głos do przedstawionej informacji? 

Nie widzę. Stwierdzam, że informacja została przez Wysoką Radę przyjęta 

 

Ad. pkt. 7.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - działalność i funkcjonowanie Domu Pomocy 

Społecznej w Kotlinie za 2018 rok i I półrocze 2019 roku. Informacja została zamieszczona 

wcześniej w programie esesja. Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. W imieniu Pana 

Janusza Krawca, Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie proszę o zabranie głosu Pana 

Mariusza Stoleckiego, Członka Zarządu Powiatu. 

 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński –  z przyczyn osobistych pan Janusz Krawiec, Dyrektor 

Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie nie może uczestniczyć w dzisiejszej sesji.  

 

P. M. Stolecki, Członek Zarządu Powiatu – materiały zostały dołączone w programie eSesja.  

Jeżeli są pytania, to w miarę możliwości odpowiem lub odpowiedź zostanie udzielona na 

piśmie.  

 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - czy ktoś zabierze głos do przedstawionej informacji? 

Nie widzę. Stwierdzam, że informacja została przez Wysoką Radę przyjęta 

 

Ad. pkt. 8.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - ocena zasobów pomocy społecznej. Informacja 

została zamieszczona wcześniej w programie esesja. Informacja stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. Informacja była szeroko omawiana na posiedzeniu Komisji. Czy ktoś zabierze głos 

do przedstawionej informacji? Nie widzę. 
Stwierdzam, że informacja została przez Wysoką Radę przyjęta 

 

Ad. pkt. 9.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały 

Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie zmian w składzie osobowym stałych komisji Rady 

Powiatu Jarocińskiego. Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. Pani radna Marta Bierła zadeklarowała 

pracę w Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? 

Nie widzę! 
 
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 

elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
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Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zmian w składzie osobowym stałych komisji Rady Powiatu Jarocińskiego. 

Wyniki głosowaniaZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (16) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, 

Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Julian ZegarBRAK GŁOSU (3) Karol Matuszak, Janina 

Nicke, Mateusz Walczak 

 

XI/81/19 

 

Ad. pkt. 10.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Jarocińskiego. Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. Informuję, że z członkostwa w Komisji 

Rewizyjnej zrezygnował radny Tomasz Bandyk. Ustaliliśmy, że Komisja Rewizyjna liczy 

pięciu członków i konieczne jest uzupełnienie składu Komisji. Pracę w  Komisji Rewizyjnej 

zadeklarowała pani radna Marta Bierła. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie 

widzę! 
 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 

elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zmiany w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Jarocińskiego. 

Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (16) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, 

Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (3)Karol Matuszak, Janina 

Nicke, Mateusz Walczak 

 

XI/82/19 

 
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – ogłaszam 5 minutową przerwę w obradach w celu 

ukonstytuowania się Komisji Zdrowia i spraw Społecznych. 

 

Po przerwie 
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P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – wznawiam obrady po przerwie. 

 

Ad. pkt. 11.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie rozpatrzenia skargi na Panią Lidię Czechak, Starostę Jarocińskiego. 

Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. Proszę o zabranie głosu radnego Andrzeja Dworzyńskiego, 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Radny A. Dworzyński - odczytał uzasadnienie do uchwały. 

 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie 

widzę! Przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń elektronicznych w systemie Esesja. 

Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Panią Lidię Czechak, Starostę Jarocińskiego. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, 

Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian ZegarBRAK GŁOSU (2) Karol 

Matuszak, Janina Nicke 

 

XI/83/19 
 

Ad. pkt. 12.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 

31.12.2020 r. projektu współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego 

w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 2014 - 2020. Projekt 

uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 13 do protokołu. 

 

P. M. Stolecki, Członek Zarządu Powiatu - program dotyczy aktywizacji zawodowej osób 

bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie jarocińskim (V), współfinansowany z 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi priorytetowej 6 Rynek Pracy, Działania 

6.1 Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty 

pozakonkursowe realizowane przez PSZ Wielkopolskiego Regionalnego Programu 

Operacyjnego o wartości ogółem 1 733 564,16 PLN, w tym:  

- w 2019 roku -     665 113,47 PLN,  

- w 2020 roku -  1 068 450,69 PLN 

Chciałem zgłosić autopoprawkę do projektu uchwały. W § 3 uchwała wchodzi z dniem 

podjęcia, a nie podpisania.  
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P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie 

widzę! Proszę o opinie Komisji. 

  

P. H. Szałkowska, Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja Budżetu 

i Rozwoju zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 
P. T. Bandyk, Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – Komisja 

Zdrowia i Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 

elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji w okresie od dnia 01.01.2019 r. do dnia 31.12.2020 r. projektu 

współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego 2014 - 2020. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17)Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, 

Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (2) Karol 

Matuszak, Janina Nicke 

 

XI/84/19 
 

Ad. pkt. 13.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych 

i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu jarocińskiego, od dnia 1 września 2019 r. 

Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Radny M. Drzazga - zgodnie z prawem oświatowym jesteśmy zobligowani do przedłożenia 

planu sieci szkół prowadzonych przez Powiat Jarociński. Dotyczy to wszystkich szkół 

ponadgimnazjalnych jak i Zespołu Szkół Specjalnych. Otrzymaliśmy opinię od 

Wielkopolskiego Kuratora Oświaty, który pozytywnie opiniuje przedstawiony przedłożony 

plan szkół. Dodam, że Komisja Edukacji i Kultury pozytywnie zaopiniowała przedstawiony 

projekt uchwały. 

 
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 

elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednogłośnie. 
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę 
na obszarze Powiatu jarocińskiego, od dnia 1 września 2019 r. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, 

Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (2)Karol 

Matuszak, Janina Nicke 

 

XI/85/19 
 

Ad. pkt. 14.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego w sprawie wysokości stawek kwotowych opłat za usunięcie pojazdów z drogi 

oraz ich przechowywanie. Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie e-sesja. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu 

uchwały? Nie widzę! Proszę o opinię Komisji. 

 

Radna H. Szałkowska, Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju – Komisja 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 

elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

wysokości stawek kwotowych opłat za usunięcie pojazdów z drogi oraz ich przechowywanie. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka Borkiewicz, Lidia 

Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek Jędraszczyk, 

Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, Jan Szczerbań, 
Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (2)Karol Matuszak, Janina 

Nicke 

 

XI/86/19 
 

Ad. pkt. 15.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Jarocińskiego na lata 2019 – 2030 wraz z autopoprawkami. Projekt uchwały został 

udostępniony radnym w programie e-sesja. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Proszę o opinie Komisji. 

 

P. H. Szałkowska, Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju - Komisja Budżetu 

i Rozwoju zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawkami pozytywnie. 
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P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury – Komisja Edukacji i Kultury 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

P. T. Bandyk, Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – Komisja 

Zdrowia i Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 

elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Jarocińskiego na lata 2019 - 2030. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17) Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, 

Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (2)Karol 

Matuszak, Janina Nicke 

 

XI/87/19 
 

Ad. pkt. 16.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu 

Jarocińskiego zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 

2019 r. wraz z autopoprawkami. Projekt uchwały został udostępniony radnym w programie e-

sesja. Autopoprawki stanowią załącznik nr 17. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. Czy ktoś zabierze głos do projektu uchwały? Nie widzę! Proszę o opinie Komisji. 

 

P. H. Szałkowska, Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju - Komisja Budżetu 

i Rozwoju zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawkami pozytywnie. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury – Komisja Edukacji i Kultury 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawkami pozytywnie. 

 

P. T. Bandyk, Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – Komisja 

Zdrowia i Spraw Społecznych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz 

z autopoprawkami.  

 

P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – przystępujemy do głosowania za pomocą urządzeń 

elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

Kto jest „za” podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę 
podjęta jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2019 r. 
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Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (17)Tomasz Bandyk, Janusz Barański, Marta Bierła, Agnieszka 

Borkiewicz, Lidia Czechak, Mirosław Drzazga, Andrzej Dworzyński, Teodor Grobelny, Jacek 

Jędraszczyk, Elżbieta Kostka, Stanisław Martuzalski, Mariusz Stolecki, Hanna Szałkowska, 

Jan Szczerbań, Michał Urbaniak, Mateusz Walczak, Julian Zegar BRAK GŁOSU (2) Karol 

Matuszak, Janina Nicke 

 

XI/88/19 
 

Ad. pkt. 17.  
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – interpelacje i zapytania radnych. Między sesjami 

nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie ze strony radnych. Czy w dniu dzisiejszym ktoś 
chce złożyć interpelację lub zapytanie? 

 

Radny St. Martuzalski – składam dwie interpelacje dotyczące całkowitych kosztów 

inwestycji w Domu Pomocy Społecznej w Kotlinie oraz w sprawie przekazania pełnego 

wykazu prac i kosztów usuwania wad inwestycyjnych w DPS w Kotlinie. 
 

Radna E. Kostka – składam interpelację w sprawie przebudowy skrzyżowania ulic Żerkowska 

– Maratońska w Jarocinie. 

 

Radny M. Urbaniak – mówiłem już o skarpie, która osunęła się na moście 

w Magnuszewicach. Skarpa nadal się osuwa, wobec tego proszę o interwencję. Nie chciałbym, 

żeby skarpa osunęła się na tyle, żeby odrywał się asfalt. 

 

P. W. Ratajczak - na jutro są zaplanowane prace naprawcze związane z ta skarpą. 
Zaplanowany został dodatkowy ściek żeby zapobiec w przyszłości tego typu sprawą..  
 
P. J. Szczerbań, Przewodniczący Rady – gdyby Wójt dołożył pieniędzy to tak by się nie stało.  

 
Radny M. Urbaniak – to nie jest kwestia dotycząca finansów, tylko kwestia dopilnowania 

wykonawcy. Okazało się, że skarpa została wykonana tyko i wyłącznie z piasku. 

 

Ad. pkt. 18.  
Wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny St. Martuzalski - parę lat temu została zmieniona struktura powiatu. Zlikwidowano 

naczelników, a wprowadzono dyrektorów. Teraz zostało przywrócone nazewnictwo 

poprzednie.  

 

P. L. Czechak, Starosta Jarociński – zostało to przywrócone z uwagi na zmianę przepisów.  

 

Ad. pkt.19.  
Wolne głosy i wnioski. 

Nie było.  

Ad. pkt. 20.  
Komunikaty. 

 
Radny J. Jędraszczyk – informuję, że Komisja Rewizyjna odbędzie się 4 czerwca we wtorek 

o godz. 13.00. 
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Ad. pkt. 21.  
Zakończenie obrad. 

 

J. Szczerbań, Przewodniczący Rady - w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam 

obrady XI Sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VI kadencji o godz. 17.50. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

Jan Szczerbań 
 

 

Protokołowała :  

 

E. Wielińska 

 

 

 


